
 

 

EMLÉKEZTETŐ  

A Hallgatói Képviselet 2019. november 4-én tartott üléséről. 

 Megjelent Késett Kimentette magát Nem jelent meg 

Beke Dóra *    

Benda Bianka *    

Bene Balázs Mihály *    

Bőhm Ármin *    

Czene Nikolett *    

Pollák Zsombor *    

Szikszai Sára Rebeka *    

Takács Lili Eszter *    

Varga Ferenc *    

Vuics Márton *    

Zeller Bálint *    

A Hallgatói Képviselet jelenlévő tagjai nyilatkoznak, hogy tisztségviselői és képviselői 

mandátumuk érvényes, kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

Zeller Bálint előterjesztette az ülés napirendjét. Bene Balázs sürgősségi indítványként 

előterjesztette a Martos Csocsó Klub előterjesztését. A módosított napirendet a Hallgatói 

Képviselet 11-0-0 arányban megszavazta. 

1. Zeller Bálint előterjesztette az előző HK ülés emlékeztetőjét. 

1.1. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban elfogadta. 

2. Bőhm Ármin beszámolt az október 29-én tartott Dékáni Tanácsról: 

2.1. TDK konferenciára zsűriket jelöltek ki 

2.2. Nemzetközi Vegyészkonferencia volt Kolozsváron. 

2.3. Vezetői értekezlet nem volt 

3. Varga Ferenc beszámolt az Egyetemi Hallgatói Képviselet üléséről valamint az EHK 

aktuális ügyeiről. Az ülések emlékeztetői a http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok 

oldalon megtalálhatóak. 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok


 

 

4. Bőhm Ármin előterjesztette az aktuális projektekkel kapcsolatos beszámolót. 

4.1. A Felező Bálra a hagyományőrző gyűrűk rendelése megtörtént. 

4.2. Holnap jönnek az irodába leltárt tartani. 

4.3. Nyílt Nappal kapcsolatosan a molinó tervezés alatt van. 

5. Benda Bianka előterjesztette a beszámolót a Kari kiadvány állásáról. 

5.1. Dr. Hornyánszky Gábor és Dr. Székely Edit átnézte. Javaslatukra az öntevékeny 

körök bemutatkozó szövege rövideb lett. 

5.2. Várja, hogy a módosításokkal visszaérkezzen a szöveg. 

6. Benda Bianka előterjesztette a Kémlelő felülvizsgálatát: 

6.1. Az SzMSz átnézését Takách Lili Eszter vállalta el. 

6.2. A Kémlelő tartalmi felülvizsgálatáért Bőhm Ármin és Szikszai Sára a felelősök. 

6.3. Benda Bianka és Pollák Zsombor feladata a főszerkesztővel való megbeszélés 

illetve az egyéb feladatok elvégzése. 

6.4. A feladatok elvégzésének határideje november 23. 

7. Benda Bianka előterjesztette a GAEV időpontjának kérdését. 

7.1. Beke Dóra utánanézett a lehetséges időpontoknak. 

7.2. Ezen időpontok közül a Hallgatói Képviselet január 30-31 közöttit tartotta 

megfelelőnek. 

8. Bene Balázs előterjesztette a Martos Csocsó Klub előterjesztését: 

8.1. Palkó Dániel születésnapja alkalmából szerevezett összejövetel lesz november 9-

én. 

8.2. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban megszavazta. 

9. Bizottsági beszámolók: 

9.1. Czene Nikolett beszámolt az oktatás területén történtekről: 

9.1.1. Hallgatói megkeresésekre válaszolt. 

9.2. Szikszai Sára beszámolt a Kollégiumi Bizottság aktuális ügyeiről: 

9.2.1. Van betöltetlen hely a kollégiumban. 

9.3. Zeller Bálint beszámolt a Pályázati Bizottság aktuális ügyeiről: 

9.3.1. A kiírt pályázatok leadási határideje november 9 és november 15.  



 

 

9.3.2. Jövő héten fogjuk a pályázatokat lebírálni. 

9.4. Benda Bianka beszámolt a szociális terület ügyeiről: 

9.4.1. Nem történt semmi a szociális területen. 

 

10. Egyebek: 

 

A következő ülés időpontja:2019.11.11. 

Budapest, 2019.11.04. 

 

 

 

Czene Nikolett Zeller Bálint 

emlékeztetővezető elnök 

  

Az ülésen bemutatott dokumentumok listája: 

Szám Előterjesztés Készítette/Előterjesztette 

1. Martos Csocsó Klub előterjesztés Kuntár Ákos/Bene Balázs 

 


